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Liczymy na środki unijne. Takie głosy słychać we wszystkich samorządach. Czeka na nie też niewielki Dębowiec.
Mamy tylko 14 milionów po stronie dochodów i 17 milionów po stronie wydatków – argumentuje wójt
Tomasz Branny. Każde dodatkowe pieniądze się przydadzą, szczególnie na inwestycje. Jednak nieuniknione będą
kredyty. I tak milion z pożyczki pójdzie m.in. na dokończenie kanalizacji w Iskrzyczynie - mówi wójt. Na
realizację czekają także inne projekty.

POSŁUCHAJ
 

W tym roku w Dębowcu będzie opracowywany plan zagospodarowania przestrzennego. To konieczność – dodaje
wójt  - Bez niego praktycznie nie są możliwe żadne inwestycje. W gminie na ten rok zaplanowano także
budowę boiska przy gimnazjum. 
 

Jan Bacza
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